
 

 

 

 

 

Geacht College, 
 
 
In de raadsvergadering van 18 juni 2018 is een motie van het CDA (M 2-14), gesteund door alle in de 
Zwolse gemeenteraad vertegenwoordigde partijen, aangenomen. 
In deze motie werd geconstateerd dat structurele vormen van overleg tussen de gemeente en de 
verschillende Zwolse wijken en kernen in het verleden waren afgeschaft. 
 
Het College werd in de genoemde motie opgeroepen om structureel overleg tussen de Zwolse 
inwoners van wijken/kernen en het gemeentebestuur te organiseren, waarbij ook raadsleden 
present kunnen zijn. 
 
Het CDA constateert echter dat er nog steeds geen wijkbijeenkomsten zijn gehouden waarbij het 
(volledige) college acte de présence geeft. 
 
Dit roept bij ons de volgende vragen op: 
 
1 - Had het College wel het voornemen om de raadsbreed aangenomen motie uit te voeren? 
2 - Aannemende dat hiervan inderdaad sprake was, waarom zijn er vanaf juni 2018 dan nog steeds 
geen wijk-/kernenbijeenkomsten georganiseerd? 
3 - Heeft het College een planningsschema waaruit blijkt wanneer de wijken en kernen bezocht 
worden? 
4 - Kan het College de raad van deze planning (indien aanwezig) op de hoogte stellen? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Leo Elfers, CDA-Zwolle 
Jan Nabers, CDA-Zwolle 
 


